
  

  

  
 
 

Beste leden, 

Hierbij de agenda voor de Algemene Ledenvergadering op dinsdag 26 november 2024 om 

20.00 uur in de kantine van HVCH. 

Agenda: 

1. Opening 

2. Mededelingen 

3. Vaststellen notulen ALV 14-11-2023 

4. Algemeen Jaarverslag 2023-2024 (zie bijlage en op verzoek per mail) 

5. Jaarverslag penningmeester 2023-2024 

6. Verslag leden kascommissie 

7. Benoeming leden kascommissie 

8. Vaststellen begroting 2024-2025 

9. Vaststellen contributie 

10.  Bezetting bestuur: 

• Aftredend voorzitter Laurens Gloudemans, penningmeester Rob van Aalst en 

bestuurslid vrijwilligers en organisatie Ricco Kokshoorn. 

• Verkiesbaar voorzitter Wilco Schrijvers en verkiesbaar penningmeester Dennis 

Schafrat. 

Leden van HVCH hebben het recht tot 22 november 2024 kandidaten te stellen voor 

het bestuur. Dit moet schriftelijk gebeuren, ondertekend door ten minste 15 leden en 

voorzien van een bereidverklaring van de kandidaat. Dit alles kan gestuurd worden 

naar: Laurens Gloudemans, Boonakker 32, 5384 MG Heesch. 

11.  Uitloting obligaties 

12.  Rondvraag 

13.  Sluiting 

Wij hopen op een goede opkomst tijdens deze vergadering! 

Met vriendelijke groet namens het bestuur, 

Voorzitter Laurens Gloudemans. 

  



Bijlage 
   

                                                                                           Heesch, november 2024  
Jaarverslag seizoen 2023-2024  
  
                                                                                      
  
Beste leden, 

Het seizoen 2023-2024 

Laten we bij het sportieve beginnen. 

Het seizoen dat zeker herinnerd zal worden als het jaar waarin we na 2 fantastische jaren 

met Heren 1 gedegradeerd zijn uit de 4e divisie. Iets wat zeker geen schande is, waarbij we 

alleen maar trots zijn op deze 2 jaren, vooral als je ziet tegen welke budgetten we moesten 

concurreren. 

Maar als we verder naar het sportieve kijken, mogen we bij de senioren zeker niet klagen 

met verschillende kampioenschappen en bekerfinales. 

Bij de jeugd is de organisatie verder versterkt met de komst van een technische commissie 

jeugd, en ook zijn we blij dat we in de persoon van John Bodman een enthousiaste nieuwe 

hoofd opleidingen hebben gevonden. Dit samen met alle mensen die verder een rol spelen 

in de jeugd, moet er weer voor zorgen dat iedereen met plezier speelt in de jeugd, maar ook 

dat we voor een goede doorstroming zorgen voor zowel de heren- als vrouwenselectie. 

Zorgelijk is het wel dat het steeds lastiger wordt om goed opgeleide trainers te vinden voor 

onze selectieteams, zowel bij de jeugd als bij de senioren. 

Bestuurlijk hebben al langer tijd twee bestuursleden aangegeven dat ze na afloop van hun 

zittingstermijn niet meer herkiesbaar zouden zijn, maar helaas is het ontzettend lastig om 

deze vacatures ingevuld te krijgen. Naast deze 2 vacatures zijn we al langer op zoek naar een 

bestuurslid sponsoring en communicatie, omdat we als bestuur gemerkt hebben dat deze rol 

echt noodzakelijk is. 

Ook een zorgpunt is de financiële kant. Niet dat we gelijk in de financiële problemen zitten, 

maar het is wel een punt waar we bovenop moeten zitten en we zullen dan ook goed 

moeten kijken naar onze uitgaven. We kunnen niet steeds de contributie blijven verhogen. 

Gelukkig is de post sponsoring de laatste jaren flink positief vooruitgegaan, vooral door de 

borden langs het hoofdveld, maar door vooral toch nog hele hoge energiekosten en 

zwalkend landelijk overheidsbeleid, is een vinger aan de pols zeer gewenst. 

 

 



 

Bij de vrouwen heeft HVCH 1 ook een prima seizoen gedraaid, waarbij met een aantal 

jeugdige talenten een topklassering in de competitie werd bereikt en waarin ook in de beker 

heel lang gestreden is. Verder hebben onze recreatieve teams lekker meegedraaid, en wat 

ook belangrijk is tegenwoordig: zonder gekke uitspattingen of grote strafzaken. 

Complimenten hiervoor zijn zeker op zijn plaats. 

Dan hebben we natuurlijk nog onze jeugdafdeling, die heel belangrijk is voor onze club, want 

naast de basisvoorwaarde dat iedereen plezier moet hebben binnen zijn team, is het ook de 

opleiding voor onze selectieteams, zowel bij de mannen als de vrouwen. We merken best 

wel dat HVCH 1 op een behoorlijk niveau speelt en dat het niet heel makkelijk is om gelijk 

aan te sluiten vanuit de jeugd naar HVCH 1 toe. We proberen dan ook gezamenlijk meer te 

focussen op hoe we deze stappen kunnen zetten, waarbij het technisch beleidsplan de basis 

is. 

We hebben al met de technische mensen en met mensen breder in de vereniging gekeken, 

en de voorzichtige conclusie is dat we binnen de jongste jeugd prima doen wat betreft het 

uitvoeren van dat beleid, maar dat er bij de oudere jeugd best een stapje bij mag om tot een 

goede doorstroming te komen. 

Dit zal komend seizoen opnieuw vastgelegd moeten worden in een nieuw technisch 

beleidsplan, want het oude is verlopen. Maar natuurlijk zal voetbaltechnisch ook al verder 

gaan met ontwikkelingen in de praktijk, zoals de techniektraining die we als proef aan het 

doen zijn op de vrijdagavonden, waarbij de eerste geluiden heel erg positief zijn. 

Fijn is het dan ook dat we de technische commissie jeugd opnieuw leven hebben kunnen 

inblazen met een aantal gekwalificeerde enthousiaste mensen en dat we ook het 

zogenaamde "voetbalcafé" weer gaan starten. Opnieuw het wiel uitvinden hoeft niet altijd. 

Ook is er het zaterdagmorgenoverleg waar de verschillende disciplines die voor de jeugd 

werkzaam zijn samenkomen en daar in een frequentie van 1x per 6 weken de lopende zaken 

binnen de jeugd doornemen. Dit wordt door iedereen als erg waardevol ervaren, en zo zie je 

maar hoe belangrijk goede communicatie is. 

Verder zijn er niet zo heel veel opvallende zaken geweest, maar dat is ook niet erg als 

iedereen zijn plezier heeft beleefd aan zijn of haar wedstrijden. Wel zijn we verder gegaan 

met het verduurzamen van de gebouwen door middel van de aangebrachte zonnepanelen. 

Jammer dat het financieel nu net iets anders uitpakt dan voorzien, dit vooral door geen 

consistent landelijk overheidsbeleid in deze. En toch zullen we hierin moeten blijven 

investeren, zowel uit duurzaamheidsoogpunt als uit kostenoogpunt. 

 



Naast de genoemde dingen gebeuren er natuurlijk nog heel veel andere dingen, 

georganiseerd door onze vrijwilligers, zoals bijvoorbeeld de Sinterklaasviering, de belangrijke 

teamdag voor de jeugd, de contractondertekening van de mini's, de Wildwinterkermis (met 

dank aan HVCH 1 en Vrouwen 1), het Horizontoernooi, kerstzaalvoetbal, de feestjes, 

enzovoort. 

We willen iedereen bedanken die aan dit alles een bijdrage heeft geleverd, in het bijzonder 

onze sponsoren en de zo belangrijke vrijwilligers. 

Tot slot willen we iedereen bedanken die op wat voor manier dan ook heeft bijgedragen aan 

het geweldige seizoen 2023-2024 dat HVCH heeft mogen beleven. 

Bestuur HVCH. 

 
  

  
  
  
 

 


